

Exchange Program, Qingdao University

青岛大学校际交流项目

Fall 2024 Information Sheet

2024 年秋季学期申请指南

Semester Start and End Dates

Sep. 2024 – Jan.2025 (To be confirmed)

Application Due Date

Before May. 15, 2024

Language Class Schedule

All Chinese language classes take place

Monday to Friday 8:00 a.m. – 12: 00 a.m.

These classes require mandatory attendance in order to maintain student visa status. Failure to attend classes regularly will result in the termination of enrollment.

Application Materials:

- 1、 **Application Form** (Fill in online)
- 2、 **Clear photocopy of passport's front page** (Scan upload)
- 3、 **Recommendation Letter from the university that you are currently enrolled** (Scan upload)
- 4、 **Transcripts** (Scan upload)

Online application process:

Please log in the foreign student application system of Qingdao university within the registration opening time:<http://istudy.qdu.edu.cn/> register and truthfully fill in the information online.

Major: Language Course named "Chinese Language Start From Fall" should be chosen. Dual-degree Program please choose "Dual-degree for MAJOR".

The Admission Process and Obtaining a Visa:

Applicants with satisfactory applications will receive an "Admission Notice" and "Visa Application for International Students and Scholars to China (JW202 Form)."

Please apply for an X1 or X2 visas at the Chinese Embassy or Consulate in your home country by using our materials. For details of visa process please check with the Chinese Embassy or Consulate.

Registration period:

Sep., 2024 (Estimated)

All students *must* register according to the notice issued by QU during registration period.

Contact Information:

International Students Office

308 Ningxia Road, Qingdao, Shandong, China 266071

Qingdao University

E-mail: ojp@qdu.edu.cn

Tel: (86) 532-85953863

We look forward to meeting you!

学期时间:

2024 年 9 月~2025 年 1 月 (待定)

申请时间:

2024 年 5 月 15 日前

上课时间:

语言课:

周一~周五上午 8:00—12:00 (必修)

申请材料:

- 1、 申请表 (在线填写)
- 2、 护照复印件 (扫描上传)
- 3、 学校推荐信 (扫描上传)
- 4、 成绩单 (扫描上传)

网上申请流程:

请在报名开放时间内, 登录青岛大学外国留学生申请系统: <http://istudy.qdu.edu.cn/> 注册并如实在线填写信息。语言类专业选择“汉语语言秋季开学”; 双学位项目请选择正确的“双学位”选项。

录取:

申请合格后, 学校将发给申请人《录取通知书》和《外国留学人员来华签证申请表》(JW202表), 以便申请人申请来华学习(X1 或 X2) 签证。签证申请有关信息请咨询当地中国使领馆。

报到:

报到日期: 预计 2024 年 9 月

具体信息请以通知为准, 请参照报到须知要求报到。

联系方式:

通讯地址:

青岛大学国际教育学院留学生办公室

山东省青岛市宁夏路 308 号 266071

E-mail: ojp@qdu.edu.cn

电话: (86) 532-85953863